
Nexø 29042025 

 

Referat fra ”Øens Venner” generalforsamling mandag den 28.april 2025. 

 

A:Dirigent: Helle Hougaard. 

    Referent: Birte Skot-Hansen. 

    Stemmetællere: Bodil, Birthe. 

    

B: Kernegruppens /bestyrelsens) beretning. 

 

     Årets mange aktiviteter  blev omtalt f.eks. de ugentlige spadserture     

     og Gentleman Club. ”Udflugter” til f.eks. Middelaldercentret, Mini 

     golfen mm. 

     Lokalesituationen i Fritidshuset har fyldt meget i dagligdagens ar- 

     bejde. 

     GODKENDT! 

 

C: Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 

     Årets regnskabsresultat viser et plus på ca. 10.000kr og en bankkonto 

     på ca. 45.500kr. 

     GODKENDT! 

 

D: Kernegruppen ser fremad og orienterer bl.a. om 

     a. Aktiviteter og events. Der efterlyses forslag fra medlemmerne til 

         events og aktiviteter fremover. Ligeledes at mange flere medlem- 

         mer ville komme og være med. Det største arrangement var jule- 

         aften 2024 med ca. 70 deltagere, men også Minegolfen trækker. 

     b. Lokalsituationen. Den er meget usikker, ligesom Fritidshusets si- 

         tuation har været meget usikker. Ville det blive muligt at købe 

         Fritidshuset? En løsning på det ser ud til snart at være klar, hvor- 

         efter lokalesituationen må diskuteres igen med Fritidshuset. Usikker- 

         heden har nok præget Hyttens ophold her og også samarbejdet med 

         Fritidshuset. 

           

          

           

 

E: Nedsættelse af arbejdsgrupper. 

      a. PR-gruppe, der står for plakater, opdatering af hjemmeside og 



          kalendere, medlemsmails, sms, nyhedsbreve------- 

      b. Vi har brug for praktiske hænder v/aktiviteter og  til renovering 

       af lokaler, når behovet opstår. 

      Peter efterlyser arbejdskraft til de mange opgaver, der er, for besty- 

      relsen kan ikke nå det hele. Hele kommunikationsområdet skal for- 

      bedres. Kan nyhedsbreve komme rundt i postkasserne, for mange 

      medlemmer er ikke på facebook eller sms. Opslagstavle i loka- 

      let ville også være en god hjælp, men desværre kommer der for få 

      medlemmer her. Et årshjul med aktiviteter ville være godt. 

      Men HJÆLP, HJÆLP, HJÆLP om flere ”hænder!” 

 

F: Godkendelse af budget: 

     Indtægter på i alt 94.000kr og udgifter på i alt 94.000kr       

     GODKENDT: 

 

G: Behandling af indkomne forslag:      (ingen) 

 

H: Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

      På valg er: Peter, Birte J. og Birthe(Momse). Alle 3 genvalgt. 

 

I:   Valg af 2 suppleanter for 1 år:      

       Helle genvalgt og Verner nyvalgt 

    

J:   Valg af revisor for 1 år: 

       På valg er Lars Hansson, som genvælges. 

   

K:   Fastsættelse af kontingent: 

       Uændret 100kr 

    

L:    Eventuelt                                              

 

Meget af aftenen havde fokus på samarbejdet med Fritidshuset, hvor 

begge parter gav udtryk for, at dette samarbejde selvfølgelig skulle 

virke fra begge sider. I en stresset og usikker periode for begge par- 

ter, kan tingene nok siges mere eller mindre uheldigt. Men at lytte er 

også vigtigt for en god kommunikation. 

 

 

Referent: Birte Skot-Hansen 


